

Chen Xing

Independent graphic designer & Art director based in Paris. Graduated from Ecole Intuit Lab with a master degree of Visual Communication. In the past 3 years, I've worked on a great variety of projects with design studios in both France and China. Specialized in visual identity, art direction, web design and editorial design. My design practice is concept-driven, with simplicity and experimentation at the core. Currently available for freelance projects, always open for conversations and new collaborations worldwide.

Graphiste indépendante & Directrice artistique à Paris. Diplômée du M2 communication visuelle de l'Ecole Intuit Lab. Pendant les 3 dernières années, j'ai travaillé sur une grande variété de projets avec des agences en France et en Chine. Mes domaines d'activité sont la création d'identité visuelle, Direction artistique, web design et l'édition. Mon design met le concept en avant, avec une simplicité et d'expérimentation au fond. Toujours ouvert pour les projet de freelance ou les opportunités de collaborations.

Graphic designer

Experiences

**Artworklove**

Paris 2013 - 2014

**Research Studios Paris**

Paris 2012 - 2013

**Horstaxe Studio**

Strasbourg 2011.9 - 2011.12

Studies / Etudes

**Ecole Intuit Lab**

**Graphic design Paris 2009 - 2013**

Master Degree with honors

M2 mention très bien

**Donghua University**

**Fashion design Shanghai 2004 - 2008**

Undergraduate Degree

Bac+4

chen@xing-chen.net • www.xing-chen.net